
锌合金万能电子报警锁FK-8809

产品名称 锌合金万能电子报警锁FK-8809

公司名称 深圳市福康电子有限公司

价格 50.00/把

规格参数 加工定制:是
品牌:福康
型号:fk-8809

公司地址 深圳市龙华新区梅观高速公路东侧华雅工业园C
2栋305房

联系电话 13823536903

产品详情

  

 

 

名称：挂式报警锁/电子报警锁

型号：fk-8809

适用范围：自行车，电动车，三轮车，拉闸门，摩托车及商铺与家庭等。

设计原理：采用进口的单片机芯程序控制。

科技材料：使用高科技集成电路和数码传感片。

突出特点：误报率和静态功耗在同类锁中是最低的；

  设置报警锁定：

插入钥匙，并转动打开锁杆，将锁杆上带有凹型槽端朝钥匙口方向放置；发出“滴”声提示音说明该报
警系统启动并工作。延时5秒后受振动发出三声警告音。5秒后再受振动，将发出报警声；若在一分中内
无触发，则回到原先功能，振动后，响三声警告音。

1、 挂式报警锁功能：



该系统采用压电蜂鸣片，当盗窃都撬动或砸动，敲击锁芯时，报警器会立即发出高分贝报警声，使盗窃
都望子成而生畏逃之夭夭。

2、 设置机械锁定：

 插入钥匙打开锁杆，反方向插入锁孔，即可发挥机械锁的功能，机械锁体采用内压式边柱+外压式弹
子锁。

product name: alarm padlock 

product model:fk-8809

usage scope: bicycle, storage battery car, tricycle, traversing gate etc

principle of design and special material：using mcu core procedures an the use of high-
tech integrated circuit and digital sensor chip。

selling point: the false alarm rate and static power consumption is the lowest in the same
 lock

set the alarm function: first insert the key and rotated to open the lock then put lock
 rod with a concave groove towards the key port down. when you hear the sound”di
” that means the lock is coming into alarm situation, after 5 seconds, when the lock i
s vibrated again, it will give an alarm and keep alarm serial movement or vibration and
 each alarm will last 10’s .if in a minute without triggering, returned to the original f
unction. after the vibration, you can sound the three- warning tone.。

function:the system uses a piezoelectric buzzer, when the theft are leveraging or hitting or 
knocking the lock, the alarm will be issued immediately high-
decibel alarm to drive the thief away.

setting mechanical lock: insert the key to open the lock rod then insert the lock eye wi
th negative direction that the mechanical lock is ok(mechanical lock body with inner pressu
re side column + external pressure cylinder lock.)

 

 

 

 

"厂家供应锌合金万能电子报警锁FK-8809"的颜色为黑，银，青铜色，型号是FK-8809，适用范围为自行车
，电动车，三轮车，拉闸门，摩托车及商铺与家庭等，品牌是福康，材质为锌合金，加工定制是是

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

